

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**Studies of Fusiform Face Area in People with Autism Spectrum Disorders**  
(自闭症谱系障碍患者的梭状回面孔区(FFA)研究进展)

Y. X. ZHANG, K. WU, R. H. YOU, Q. W. CAI.....857

**How Does the Use of Technology and Self-Regulation Activities Predict Mathematical Literacy?  
An SEM Model Based on PISA2012 in Shanghai**  
(自我调节学习和 ICT 如何预测数学素养: 来自上海 PISA2012 数据库的研究)

J. YANG.....864

**The Impact of Victimization on Depression among Middle School Students:  
The Mediating Effect of Self-Esteem**  
(初中生受欺负对抑郁的影响——自尊的中介作用)

Y. J. LI, Y. R. KONG.....875

**The Influence of Temperature on the Individual Decision in Affective Forecasting**  
(温度对个人决策中情感预测的影响研究)

Y. LIU.....884

**Serial or Parallel Processing? The Processing of Tactile Information in  
the Network between Thalamus and Somatosensory Cortices**  
(串行处理还是并行处理? 触觉信息在丘脑-体感皮层网络上的加工方式)

G. Q. WU, X. L. XIA, L. HU.....890

**Relation of Stress to the Implicit Aggression of Undergraduate Students**  
(压力与大学生内隐攻击性的关系)

S. W. YANG, Z. ZONG, Z. X. ZHU, Y. SUN.....900

**Self-Identity Development from the Multi-Level Integrated Perspective**  
(多层次整合视角下的自我同一性发展)

Q. S. LI.....906

**A Qualitative Research on College Students' Media Multitasking Behaviors**  
(学习情境下大学生媒体多任务行为的质性研究)

Y. P. FAN, S. Y. GONG, Y. W. WANG, Z. WANG.....914

**Equality or Equity? Distributive Justice Perceptions in Different Work Contexts**  
(平均还是平等? 不同工作情境下的分配公平感知)

Q. SUN, C. Q. LONG, A. T. CHEN.....923